
Årsberetning 2018-2019 

Styret har i perioden fra sist årsmøte hatt et konstruktivt år med godt 

samarbeid, gode innspill og bra avgjørelser. I perioden har vi hatt tradisjonelle 

saker og noen utradisjonelle: 

• Forberedelse og gjennomføring av fjorårets årsmøte. Her var godt 

oppmøte og god stemning. 

• Jevnlige styremøter med vanlige styremøtesaker, og enkelte 

utfordringer.  Vi har endelig fått kjøpt inn hjertestarter, ny badeflåte til 

stranda, tinglysning av tilkobling til kloakpumpe og igangsetting av dette, 

og bestilling av sårt trengte kajakstativer. Samarbeid med naboer og 

interessegruppe om kyststi, er også i gang i disse dager. Oppgradering av 

kameraovervåking og ekstra strømsøyler har også blitt utført. Takk til 

lokale bedrifter for både graving, kabeltrekking og kobling. Og fortsatt er 

det noen penger igjen til å sluttføre toalettrommet. Økonomien i 

foreningen er god, så her ser jeg framover med optimisme for et meget 

bra anlegg. 

• Vi har hatt dugnad i havna og på lekeplasser. Takk for innsatsen til alle 

som bidro. Det ble en flott dag og mye ble gjort. Hyggelig er det også at 

folk møter opp på velfest og grilling om kvelden, samt St-hans feiringen, 

slik at godt naboskap og tradisjoner holdes ved like. 

• Havna har vært godt driftet av Øivind og hans medlemmer i 

havnekomiteen. Takk for godt arbeid. Øivind vil fortelle mer om hva som 

har rørt seg på havna. 

• Tradisjon med fakkeltog siden år 2000 er hyggelig og stemningsfullt, og i 

år regnet vi ikke bort. Jeg har en tanke om at vi framover bør spare miljø 

og dyreliv for rakettene, men den avgjørelsen overlater jeg til det nye 

styret. 

• Takk til Trine som stadig oppdaterer hjemmesiden vår på nett.  
 

• Takk til styret for godt arbeid og samarbeid.  
 

Med dette vil jeg takke for meg som leder i foreningen gjennom de siste 4 

årene. Det har vært både hyggelig, utfordrende og lærerikt. Jeg vil framheve 

hvor viktig den frivillige innsatsen er, for en liten velforening som oss. Hvis alle 

kan bidra litt får vi en godt drevet havn og forening.  

 Linn Eve Krogholm 


